

Referat fra bestyrelsesmødet d. 13/11/23

Deltagere: Mads, Gaarde, Nares, Thor

Gæster: Emil Bonne (DTU), Mathias Munk (Århus), Thomas Simonsen (Kolding/ Haderslev)

Louise (Odense), Birte (Tørring)

Afbud:

Referent: Thor

Mødeleder: Mads

Bilag:

1. Ny Sekretariatsmedarbejder

- a. Status på overlevering v. Nares
 - i. Overlevering i kommende uge, planen er at André har overtaget alle opgaver pr. 01/12.
 - ii. Bestyrelsen skal drøfte hvordan de bruger den nye sekretariatsmedarbejder.
 - iii. Nares har udarbejdet en liste med opgaver til overlevering.

2. Evaluering: Youth Camp

- a. Mads var til stede under Camp -
- b. 29 spillere, en del udlændinge, nogle gymnasie spillere uden meget ultimate erfaring, hovedstaden + en fra Odense og en fra Aarhus.
- c. Der er en idé om at lave en tilsvarende Camp i Jylland senere på året.
- d. DFSU støtter Freja og Steve
- e. MM - mener at det bør være en tydeligere kommunikation omkring et sådan arrangement, så det tydeligere kan kommunikeres til spillere.
- f. BB - mener at det er mere sikkert for nye fra Fyn/Jylland at deltage hvis det afholdes uden for hovedstadsområdet.
- g. TS. mener, at de sikkert kan skaffe haller i Jylland - skriv til Thomas, Louise og Birte.
- h. MM - spørger til samarbejdet med Malmø ultimate. DFSU bliver ofte inviteret til arrangementer.

3. Evaluering: Inde-Mix runde

- a. Afholdt i Odense, kun 3 klubber repræsenteret, der var lidt uklarhed om man kunne stille flere hold.
 - i. KFK og DTU deltog med 2 hold, Odense med et hold.
- b. Der er finale stævne i januar, det er ikke et krav at have deltaget i indledende for at deltage.
- c. Louise spørger til Bestyrelsens holdning til om der skal spilles "true eller Loose mix"
- d. Bestyrelsen undersøger klubbernes grund til at deltage eller ikke.

4. Status på Gym-indsatsen

- a. tre trins raket : med deltagelse ved Gym DM, Invitation Youth Camp, og invitation Mix indledende.
- b. MG har fået feedback fra lærere, om at deltagelse er mere muligt i hverdage, Dennis arbejder i området, og har samme holdning.
- c. Der var ikke egentligt en tanke at lærere skulle deltage på stævnet.
- d. BB mener, at Youth camp er et godt bindeled fra GYM DM til adgang til DFSU.
- e. Der bør udarbejdes tydeligt projekt, med klare forudsætninger og deadlines.
- f. Gymnasiehold er inviteret til Finalestævnet 14. på DTU.

5. Status på fuldtidsansat "ungdomsudvikler"

- a. Der har været kontakt omkring tidligere fondsansøgninger.
- b. MG - ønsker at der skal ligge et projekt klar til rep. mødet.
- c. Dennis - Både hovedbestyrelsen og Disc Golf har nogle af samme tanker.
- d. Birte mener at vi skal kigge på en yngre generation, så de unge endnu ikke har committet sig til en enkelt sport.
- e. Der er en styrke i det nedbrudte hierarki, som frisbee sport kan tilbyde.
- f. Hvordan sikrer man sig at der er tilbud i klubberne, så en eventuel instruktion kan blive til en fast klubtræning.
- g. MM- Der er noget omkring den metode vi underviser med.
- h. MM, Vil gerne ind over en evt udvikling af træning.
- i. Dennis - i disc golf udvikles der et kursus til udvikling af trænere i klubberne.
- j. - DFSU, kan evt understøtte det med en del ansættelse.
- k.

6. Redegørelse for U20 pengene

- a. U20 landshold, som blev afviklet og der er nogle penge som ikke har været udbetalt.
- b. Gaarde, de har fået deres penge overført.
- c. Pengene kommer fra et sponsorat, som de har delt mellem deltagere på holdet.
- d. Punktet burde være afsluttet nu.

7. DFSU Beach-ansvarlig: Louise Dyring

- a. Louise har styring på, hvornår der er stævner, og kommunikerer med stævner om hvem der skal tilbydes et bud.
- b. Vindere fra 2023 - sikrer sig muligheden for at deltage.
- c. Mix - mangler en afholdelse af mix dm beach.
 - i. afklaring ved klubber om der interesse for nogle hold at deltage,
 - ii. Kunne det være inde Mix, der afgør hvilket hold der skal deltage.
 - iii. Det skal sikres at der er tilsagn fra klubberne, så der kan betales team fee (feb)
 - iv. Skriv ud til klubberne, om der er interesse - lad det afgøre hvem der kan deltage. - Mads skriver til klubberne.

8. Repræsentantskabsmødet 2024 - Hvad skal der forberedes

- a. MG - workshop før rep. mødet. udarbejdelsen af en 10 års plan, som kan skabe grundlag for et visionsarbejde for bestyrelsen.
- b. DFSU (H) har arbejdet med DFI ansøgning og et vækstspor.
 - i. Der ligger et udkast, som ikke er ret konkret, men som giver retning.

- c. Det kunne være en god ide, med et oplæg som tiltrækker medlemmer (evt doping, rekruttering, synliggørelse)
 - d. DFSU H. lægger op til at rep. møde skal være online.
 - e. Bestyrelsen kommer med et oplæg til, hvordan det skal afholdes.
 - f. REP. skal indkaldes 4 uger inden - Dette er hovedbestyrelsen ansvar.
 - g. Der skal findes nye kasserer.
 - h. Regnskab skal være afsluttet - slut januar, så revisor kan gennemgå det inden rep. møde. (Gaarde)
 - i. Datoen skal udmeldes inden, så hvis der er forslag, så de kan formaliseres. forslag skal komme senest 14 dage inden.
 - j. Det skal ligge mellem 1. februar og midt marts forlag om at fastlægge det til 1. weekend i marts.
 - k. ift til regnskab, så er det et problem med at at afholde det så sent, da der er noget overlevering af kasser arbejdet,
 - l. vi skal finde en god ordstyrer - til at styre debat så det bliver mere konkret
 - m. Disc golf har lavet en kort samtale til en workshop i weekenden.
 - n. beretninger.
 - i. Formand
 - ii. Kasserer
 - o. 2 nye bestyrelsesmedlemmer + kasserer.
 - p. Definerer af hvilket arbejde udvalg/ bestyrelsen skal arbejde med. Hvordan kan udvalg/opgaver blive konkrete.
 - q. Der skal være et link mellem bestyrelse og klubber, så vi sikrer os at en evt. strategi bliver udfoldet ned gennem klubberne.
- 9. DFSU-U landsholds(elite)-strategi-workshop: Hvornår, hvordan.**
- a. Kan evt foregå til en 10 års workshop.
- 10. Fornyelse af Frisbee.dk domæne eller ej?**
- a. Siden findes ikke, men det er nogle referencer til siden, så derfor bør den fornyes.
 - b. Vi fornyer den, Nares- fornyer, Gaarde betaler.
- 11. Fællesbillede til SoMe**



12. Evt. -

13. Næste møde

- a. d. 5 december hos Mads
- b. Mødet holdes lukket, da der vil være fokus på at få lavet nogle praktiske forberedelser til det nye år.